
Plenárna rodičovská schôdza 

28. septembra 2016  

16:30 v jedálni ZŠ Tlmače. 

  

Program: 

1.     Otvorenie 

2.     Voľba zástupcov rodičov do Rady školy 

3.     Informácie o RZ 

4.     Rozpočet na školský rok 2016/2017 (príjmy a výdaje v r.2015/2016) 

5.     Platby členských príspevkov 

6.     Návrh na uznesenie 

7.     Diskusia 

8.     Záver 

 

1. Mgr. Veronika Árendášová privítala prítomných a odovzdala slovo Mgr. Kováčikovej, 

pre voľbu do Rady školy. 

2. Mgr. Kováčiková rozdala hlasovacie lístky rodičom a prebehlo tajné hlasovanie. 

Volebná komisia sa odobrala zrátať hlasovacie lístky. 

3. Mgr. Veronika Árendášová uviedla informácie ohľadom RZ zo škol.roku 2015/2016. 

Prečítala správu Revíznej komisie (viď príloha) a navrhla voľbu 3.člena Revíznej 

komisie na škol.rok 2016/2017. Jednohlasne bola zvolená p. Meľniková. 

4. Rodičom bol objasnený rozpočet na školský rok 2016/2017. Viď príloha. 

5. Plenárne rodičovské združenie hlasovalo o ponechaní výšky členských príspevkov 

z minulého škol.roka v sume 15€/1 dieťa. Podporilo návrh platiť platbu jednorázovo 

s platnosťou do 30.11.2016. Informácie o čísle účtu dostanú žiaci do žiackych knižiek. 

Platby sa pripomenú na štvrťročných triednych rodičovských združeniach. 

6. Plenárna rodičovská schôdza sa uzniesla na 

- platbe členských príspevkov v sume 15€/1 dieťa do 30.11.2016 

7. Diskusia: 

P. Kupčiová, P. Barátová- Prečo Plenárne rod.združenie nebolo v ten istý deň ako 

triedne schôdze? Bolo by prítomných viac rodičov, viac by sa zapojili, zaujímali 

o dianie v RZ. 

Odpoveď: Pretože najprv musia byť zvolení zástupcovia jednotlivých tried, ktorí sa 

podieľajú na tvorbe rozpočtu a vedení Plenárnej schôdze. Každý z rodičov na 

triednom rod.združení dostal pozvánku a mal možnosť sa zúčastniť. 



Navyše p. Árendášová uviedla, že sama pracuje v inej škole a musela uviesť dátum, 

aby mohla byť sama prítomná. 

-zúčastnení rodičia požadovali, aby sa v budúcom školskom roku konala Plenárna 

schôdza v ten istý deň, ako 1. triedne rodičovské združenie, kvôli pravdepodobne 

väčšej účasti rodičov.... 

Vzniknutú situáciu sa bude Rodičovská rada snažiť riešiť, aby boli dodržané stanovy 

RZ. 

P. Barátová- viacerí minulý rok nezaplatili členské, lebo nevedeli, na čo sa použili. 

Odpoveď: Minulý rok bolo Plenárne rodič.združenie v ten istý deň ako triedne, ak 

niekto aj tak nemohol prísť, všetky informácie boli a dodnes sú na internete 

a v žiadosti o zaplatenie boli tieto položky aj čiastočne uvedené. 

- ďalšie informácie- O poberaní dvoch percent daní budú rodičia opäť informovaní, 

rozpočet RZ sa priebežne mení, nie je presný nakoľko sa odvíja od príjmov RZ 

 

8. Záver: 

- p. Kováčiková oznámila výsledky hlasovanie 

- volebná komisia v zložení: p. Jurigová, p. Zsigová, p. Kováčiková 

- 27 platných volebných hlasov 

- zvolení: p. Barátová, p. Holíková, p. Árendášová, p. Korcová (1. náhradník p. 

Spasičová) 

 

p. Kováčiková zároveň zvolených členov pozvala na 1. zasadnutie Rady školy. 

 

 

p. Árendášová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila Plenárnu 

schôdzu RZ. 

 

 

 


